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Vragen van de leden Voortman en Van Gent (beiden GroenLinks) aan de 
ministers van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat homotherapie vergoedt wordt (ingezonden 
19 januari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat zorgverzekeraars wettelijk verplicht zijn 
de kosten voor homotherapie te dragen omdat deze hulp onder de basisver-
zekering zou vallen?1 

Vraag 2
Klopt het dat zorgverzekeraars wettelijk verplicht zijn deze therapie te 
vergoeden? Zo ja, hoe kan deze verplichting bestaan wanneer het volgens 
medische organisaties wordt gekenmerkt als ondeugdelijk en zelfs gevaarlijk? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat deze therapie, die door medische organisaties als 
ondeugdelijk en zelfs gevaarlijk wordt getypeerd, niet aangeboden zou 
mogen worden en al helemaal niet uit de verzekering vergoed dient te 
worden? Zo ja, wat gaat u daaraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u voorts de mening dat er geen zorggeld dient te gaan naar therapieën 
die schadelijk kunnen zijn voor de persoon die deze ondergaat, en die erop 
gericht zijn te onderdrukken wie je bent? 

Vraag 5
Zijn u meer aanbieders bekend die homotherapie aanbieden? Zo ja, wordt 
ook bij die aanbieders homotherapie vanuit de basisverzekering vergoed? 

Vraag 6
Heeft de Inspectie voor de Gezondheidszorg de aanbieder(s) van homothera-
pie onderzocht? Zo nee, bent u bereid dat te vragen? Zo ja, wat is daaruit 
gekomen? 

1 Trouw, 17 januari 2012.
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Vraag 7
Dragen dergelijke homotherapieën bij aan het behalen van de doelstelling 
van het kabinet om de sociale acceptatie van lesbiennes, homoseksuelen, 
biseksuelen en transgenders te vergroten?
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